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Marktcommissie 
 
24 november 2015 
 
Aanwezig 
Wethouder F. van Eersel (voorzitter), W. Gootzen (secretaris), 
H. van Buggenum (marktmeester), I. Bex, H. Hoens, J. Kneepkens-van den Broek, 
B. Smits, J. Tromp, H. Zontrop, M. Blezer. 
 
Afwezig 
J. Duppen, N. van Gerwen, I. Mahu-de Ridder. 
 
 
1. Opening 
De voorzitter heet de aanwezigen van harte welkom op de laatste vergadering van de 
Marktcommissie van dit jaar. Vervolgens opent hij de vergadering.  
 
 
2. Mededelingen en ingekomen stukken 
De voorzitter heeft de volgende mededelingen: 
- De Jaarmarkt en Fokpaardendag wordt in 2016 gehouden op zaterdag 19 maart. 
- De heer Kizilbuga (herenbovenkleding) heeft zijn standplaats opgezegd. 
- Op de website Alles over de Markt is een advertentie geplaatst voor herenkleding. 
- Op die site is ook de aankondiging geplaatst voor de Jaarmarkt 2016. 
- De heer Jan Tromp heeft mede namens drie familieleden/vergunninghouders per e-mail 
medegedeeld dat zij per 1 januari 2016 geen reclamegeld meer betalen. Zij zijn het niet 
eens met de reclameacties, die met het reclamegeld zijn betaald. 
 
 
3. Verslag van de vergadering van 8 september 2015 
Er zijn geen opmerkingen over het verslag. Het verslag wordt overeenkomstig het concept 
vastgesteld.  
 
 
4. Wifi en loopstromen bezoekers binnenstad, presentatie door Michel Blezer 
De heer Michel Blezer verzorgt een ten opzichte van de vorige keer, aanvullende 
presentatie over de toepassing van Global Wifi in de binnenstad van Weert. 
 
 
5. Ervaring bezoek weekmarkt Valkenswaard 
De voorzitter en de marktmeester hebben een bezoek gebracht aan de verzelfstandigde 
weekmarkt in Valkenswaard. Zij brengen verslag uit van hun ervaringen daarbij. Zij 
vonden het een markt met veel dynamiek. Ook viel op dat er in enkele branches sprake 
was van meerdere (meer dan twee) standplaatsen in dezelfde branche. Zo waren er vier 
grote viskramen. Er waren ook meerdere kramen met fruit, kaas en bloemen. 
Ten aanzien van de standwerkers werd in het gesprek met de marktmanager duidelijk dat 
het systeem van toewijzing van de standwerkersplaatsen niet zo heel veel verschilt met 
het systeem in Weert. Er wordt rekening gehouden met de certificering van de CVAH. De 
gecertificeerde standwerkers krijgen altijd een standplaats en de overigen moeten loten. 
De CVAH heeft echter de certificering inmiddels weer afgeschaft.  
Wel kan gezegd worden dat er op gelet wordt dat er ook echt sprake is van standwerken. 
 
Naar aanleiding van dit verslag wordt opgemerkt dat er wellicht wat meer gekeken zou 
moeten worden naar het product dat een standwerker verkoopt in relatie tot het seizoen. 
Dit om de concurrentie, die als unfair ervaren wordt, te voorkomen (vaste 
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standplaatshouder komt het hele jaar door en standwerker komt alleen wanneer het 
bepaalde seizoenproduct het meest verkocht kan worden). 
 
Afgesproken wordt dat het Standwerkersreglement de volgende keer op de agenda komt. 
De commissieleden kunnen het reglement doornemen en voorafgaande aan de volgende 
vergadering suggesties doen voor aanpassingen ervan. 
 
 
6. Advies over aanvragen om vergunning voor vaste standplaats: 

- De heer D. Abebe: bijouterie, horloges, horlogebandjes en –batterijen. 
- De heer Colson: kip aan het spit en kant en klare gerechten met kip, 

soepen , pasta’s met vis, sauzen. 
Over beide aanvragen geven de Marktmeester en de Marktcommissie een positief advies. 
Daarbij wordt er van uitgegaan, zo wordt namelijk opgemerkt, dat er eerst sprake zal zijn 
van een proefplaatsing. 
 
  
7. Weekmarkt en activiteiten in de binnenstad rond de Kerst- en Nieuwjaarstijd 
 - Uitleg over Winters Weert. Uitleg door CMW. 
Hugo Zontrop geeft namens CMW nadere informatie over hun activiteiten in de binnenstad 
gedurende de Kerst- en Nieuwjaarsperiode. 
Ten behoeve van de afstemming:  
- De weekmarkt heeft op 19 december 2015 zijn traditionele actie met Glühwein, warme 

chocolademelk en erwtensoep. 
- Op diezelfde datum is er ook de Midnight Shopping in de stad. Desgevraagd wordt 

vanuit de commissie aangegeven dat de weekmarkt op de gebruikelijke eindtijd 
eindigt. 

 
Er zullen drie feestelijke winkelweekenden gehouden worden met elk een eigen thema: 
Musica, Classica en Nostalgia. Daarbij zullen voor leegstaande winkelpanden podia 
geplaatst worden. Op die podia kunnen bedrijven reclame maken en kunnen entertainers/ 
artiesten een voorstelling geven. 
 
Op zondag 27 december is er wederom Marktrecht voor elke Weertenaar, zoals in 2014 
maar dan in een compactere opzet. 
 
Sander Bus, evenementenmanager van CMW, heeft vandaag per e-mail een verzoek 
ingediend over de plaatsing van een chalet en een kerstboom op de Nieuwe Markt. 
- Ten aanzien van het chalet kan de commissie akkoord gaan met de op tekening 

aangegeven voorkeurslocatie nabij de hoek met de Meikoel. 
- Ten aanzien van de kerstboom wordt door de commissie aangegeven dat het wellicht 

het beste is wanneer de boom centraal op de Nieuwe Markt geplaatst wordt. Maar dan 
zal er wellicht met marktkramen geschoven moeten worden. Hoe precies is niet 
helemaal duidelijk. Ook is niet duidelijk hoeveel grondoppervlak de boom in beslag 
neemt en of dat de doorgang op de paden tussen de kramen niet te veel belemmerd. 
Om die reden geeft de commissie aan dat dit met de betreffende marktkoopmensen op 
en nabij de beoogde plek voor de boom nader bekeken moet worden om daar 
zekerheid over te krijgen. 

 
Huub van Buggenum, marktmeester, geeft aan dat er een e-mail uit zal gaan naar alle 
marktkoopmensen van de weekmarkt met de vraag wie er belangstelling heeft om in de 
week voor Kerstmis toch standplaats in het centrum van Weert in te nemen/weekmarkt te 
houden. Dit omdat er op tweede Kerstdag, zaterdag 26 december geen weekmarkt is.  
 
 
8. Rondvraag 
 
De heer Berry Smits: 
- Hij vraagt of de heer Heesakkers (Stoepje) een vergunning heeft aangevraagd. 

De marktmeester antwoord dat niets daarvan is gehoord. 
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- Hij merkt ook op dat Marktbakker Rongen te vroeg opruimt. En zijn eigen kraam/tent  
is niet goed. 
De marktmeester zal hierop toezien. 

 
De heer Hans Hoens: 
Hij geeft aan dat hij het zeer jammer vindt dat Jan Tromp en zijn familie geen reclamegeld 
meer willen betalen. Het is toch een relatief groot deel van het totale reclamegeld. 
 
 
De heer Jan Tromp: 
Hij doet navraag of er budget beschikbaar is om nabij de standplaats van Berry Smits een 
stroomput aan te leggen. Daar liggen veel kabels op de bestrating. 
De voorzitter zegt toe dat daarover navraag zal worden gedaan.  
 
9. Sluiting 
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng. Hij wenst allen prettige feestdagen 
en sluit vervolgens de vergadering. 
 
 
 
Weert, 16 februari 2016 
 
 
 
 
F. van Eersel      W. Gootzen 
voorzitter Marktcommissie    secretaris Marktcommissie 


